
Bestyrelsesmøde d. 26/10 2016 

Fraværende: Mogens 

Leif, Jan, Leo, Peter og Ann Marie har været på weekendkursus i Jylland. 

Charlotte har skaffet 50.000 kr. til par Cour bane. 

Tilbud på musikanlæg til hallen – diskussion om anlægget – vi køber et nyt 

anlæg – Thomas snakker med elektrikeren. 

Snak om ”den gamle børnehave” og flytning af fitness 

Dorrit siger at økonomien fortsat er god – det ser godt ud med 

kontingentindbetalingerne. 

4/11 afslutningsfest for sommersæsonen. Brian har et Rørvighold til fredag 

aften i hallen – pris 300 kr. for vintersæsonen i hallen. Fra 18.30. 

Mål til banderne på tværs i hallen – Thomas og Karsten snakker med Martin 

og de må gerne bestilles. 

Det går godt med gymnastikken. Sorøtur med 2 store hold i november. 

Der må vælges 2 fra gymnastikken til at sidde i gymnastikboblen. 

Der går kun 7 til unicykling, Kristina undersøger hvor meget der er på ”lager”. 

Ældreidrætten har indkøbt et curlingsæt. 

Til fitness er der kommet flere medlemmer. Plexiplade til balancebræt kan 

afhentes hos Kristina. 

Træningselastikker indkøbes 

Leo afholder julefrokost med fitnessinstruktørerne. 

NÆSTE MØDE: Hos Dorrit kl.17.00 d. 30/11  

 


